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Beste buurtbewoners, 
 
Op 9 maart jl. vond een ledenvergadering van onze buurtvereniging het 1e Schilderskwartier plaats.  
De opkomst bedroeg 15 personen (inclusief het bestuur).  
Bij de terugblik kwam vooral het succes aangaande de ‘optoppings‐problematiek’ en de 
experimenteerstatus van de Schildersbuurt aan de orde.    
Vervolgens lichtte José Heesink het proces van samenwerking met de gemeente toe aan de hand van 
een PowerPointpresentatie. Hierbij kwamen doelstellingen, rollen en verantwoordelijkheden naast 
de beoogde overlegvorm tussen de verschillende partijen aan bod.  
De meeste aandacht ging uit naar het uitwerken van de aangedragen actiepunten met betrekking tot 
leefbaarheid, oftewel: ‘Aan de slag’. Dit vond plaats in 3 groepjes, begeleid door Anna Liemberg.  
Deze thema’s waren: 
1. Uitstraling en kwaliteit openbare ruimten 
  ‐ schone straten 
  ‐ regulering fietsen (‐rekken) 
  ‐ groenvoorziening 
  ‐ anti‐verrommeling 
  ‐ goede staat van onderhoud woningen en binnenplaatsen 
2. Veiligheid  
  ‐ sociaal (vandalisme, drugs‐ en drankgebruik, criminaliteit; anti‐inbraak; overlast) 
  ‐ fysiek (verkeer; brandveiligheid) 
3. Sociale cohesie (heterogene bevolkingssamenstelling; voorzieningen voor ouderen; goede    
     buurtcontacten (participatiemaatschappij) 
4. Beïnvloeding politiek  
 
Bij veel activiteiten zal uiteraard overleg noodzakelijk zijn met de gemeente, onze wijkagenten en/of 
de wijkcoördinator.  
Gezien de beperkte tijd kregen niet alle punten evenveel aandacht.  
Aan het einde van de avond bleken er toch twee concrete werkgroepen te zijn gevormd, te weten 
een werkgroep ‘schone straten’ en een werkgroep ‘groenvoorziening’.   
Mochten er mensen zijn die, na het lezen van bovenstaande punten, zo enthousiast zijn geworden 
dat ze een bijdrage willen leveren aan deze werkgroepen, hieronder staan de contact(mail)adressen 
van de proceseigenaren: 
Werkgroep ‘schone straten’: Evelien Tuinier Hofman (evelienhaar@hotmail.com) en Julia Klooker  
Werkgroep ‘groenvoorziening’: Henk van Veen (h.t.van.veen@rug.nl).  
 
Tot slot werd nog opgemerkt dat het belangrijk is dat de gemeente/de politiek op de hoogte wordt 
gesteld van onze (voorgenomen) acties. Deels om aan te geven dat we als buurt en vereniging 
serieus aan de slag willen met onze status als experimenteerbuurt, deels om van de gelegenheid 
gebruik te maken een beroep te doen op ondersteuning en subsidie. 
 
Natuurlijk is nog niet alles uitgewerkt met betrekking tot proces en afstemming tussen alle partijen. 
Hier gaan we als bestuur verder aan werken. 
Wij houden jullie op de hoogte! 
 
Met vriendelijke groet, namens het bestuur van het 1e Schilderskwartier, 
 
Titia Hemminga 
Secretaris 


